

逢星期二, 四, 六
Every TUE, THU, SAT
GROUND ARRANGEMENT

5 DAYS / 4 NIGHTS ARIRANG KOREA WINTER

2 to GO

五天 / 四夜 韩国体验之旅

Seoul 首尔 / Nami Island 南怡岛 / Mt Sorak 雪岳山国家公园 / Daepohang Fish Market 大浦港海鲜市场 / Skiing 滑雪 / Lotte World 乐天世界



Special Local Cuisines 风味餐:
Ginseng Chicken 人参鸡汤, Seafood Shabu-Shabu 海鲜火锅, Korea BBQ 韩式烤肉, Chuncheon Chicken 春川烧鸡,

DAY 01 : DEPART FROM KUALA LUMPUR / INCHEON / NAMI ISLAND / MT SORAK (L / D)

< EVERY TUE / THU / SAT – ARRIVAL DATE >

** For Guest Arrival with Morning Flight : ANY Flights arrival BEFORE 08:30AM **

Upon arrival Incheon International Airport. Local tour guide will meet on **09:30am at "Gate A" (Terminal 1)**. After that, tour will start visit **Nami Island**, take a cruise ride to see the beautiful tree road of the Korean famous drama Winter Sonata. After continue visit **Mt Soraksan National Park**, considered one of Korea's most beautiful mountains, is divided into Inner and Outer Seorak by a long winding ridge, known as Hangyeryeong Pass. Visit **Shinheungsa Temple**, famous for it's bronze bell cast in AD 725. Visit the **Daepohaeng Fish Market** where you can buy dried seafood.

第一天: 从吉隆坡 → 仁川 / 南怡岛 / 雪岳山 (午餐 / 晚餐)

< 每逢星期二 / 四 / 六 >

** 限于早班机抵达: 任何航班在08:30之前到达 **

抵达韩国仁川国际机场, 集合时间于早上**9:30am**在**Gate "A" (Terminal 1)**由当地导游机场迎接。开始出发前往游览**南怡岛**,也是最热韩剧[冬季恋歌]拍摄场地.前往**雪岳山国立公园**位于韩国太白山脉的最高峰,主峰是[大青峰]海拔1708米.参观**新兴寺**,该寺建成于新罗时代,其后遭大火焚毁后又重建.继续往**大浦港海鲜市场**,港沾满海鲜餐厅和一个活鱼市场.这繁忙的港口因这些海鲜餐厅而吸引大量喜欢生鱼片的游客成为一个热门的旅游景点.

Sorak : Hanhwa Resort / Hyundae I Park / Kensington Flora Hotel or similar

DAY 02 : SORAK / SKIING / LOTTE WORLD / SEOUL (B / D)

After breakfast, transfer to **Ski Tour at Yongpyong OR Jisan Ski Resort**. After that visit to **Lotte World (Inclusive passport)** ** NOTE: Excluded Ski Equipment USD35 & Ski Suite USD15 per person

第二天: 雪岳山 / 滑雪 / 乐天世界 / 首尔 (早 / 晚餐)

早餐后,安排滑雪于**龙平滑雪**或**芝山滑雪**.过后前往**乐天世界(含全日卷)**.

** 注:滑雪用具自费:雪具 - USD35及雪衣 - USD15每人

Seoul : Eulji-ro Co-op Residence / Atrium Hotel or similar



110718 (1/2)

* Terms and Conditions apply * Cash term * Peak season surcharge applies * Price subject to change without prior notice

Unit B-2-10, Plaza Damas 3, No.63,
Jalan Sri Hartamas 1, Taman Sri Hartamas,
50480 Kuala Lumpur
Fax : +603-6200 1811
Website : www.summitholidays.com.my
Email : enquiries@summitholidays.com.my
f summitholidays.com.my
☎ +603-6200 1800



SUMMIT HOLIDAYS

Beyond Travel Expectations



(84929-D) (KKKP 0113)



DAY 03 : SEOUL

(B / L)

Visit **Deoksugeum Palace** complex is dotted with commanding structures: Daehanmun, the main gate; Junghwajeon, the throne hall and audience hall and Seokjojeon, the only Western-style building in a Korean palace. Then proceed to shopping at **National Ginseng Shop & Herbal Shop, Seaweed Museum, Lotte Duty Free and Cosmetic Shop. Experience hands on making Kimchi, do-it-yourself Kimchi** back home to your friend for present. Learn how to wear the **Korean Traditional Costume. Myeongdong**, the popular street is in the heart of downtown Chuncheon. Fast-food restaurants, movie theaters, and nightclubs all pack the streets of this hip area.



第三天 : 首尔

(早 / 午餐)

参观**德寿宫**; 朝鲜王朝第九代国王成宗兴建的王家私邸, 后改作正宫, 是王朝末期日帝强占的历史舞台. 以保存有韩国最早的西洋式建筑石造殿以及水钟自击漏而闻名. 然后前往汉城街道著名购物中心的**韩国人参专卖店, 护肝宝专卖店, 海苔博物馆, 乐天免税店及化妆品总汇**: 是一间化妆品公司专于发展、制造和提供达到高纯度的天然品质产品. 深度韩国文化体验; 学习**体验大长今泡菜制作**在专人指导下及采用韩国正宗配料, 您可自行制作泡菜, 亲身体会韩国泡菜的魅力; 另外还有安排**传统服饰体验**全团贵宾均将成为今天的最佳女主角, 换上古代传统的韩服, 于户外秀丽的景色中, 愉快的捕捉美丽的倩影. 前往**春川明洞**自由购物.

Seoul : Eulji-ro Co-op Residence / Atrium Hotel or similar

DAY 04 : SEOUL FREE AT LEISURE 全日自由活动

Seoul : Eulji-ro Co-op Residence / Atrium Hotel or similar

DAY 05 : SEOUL / KUALA LUMPUR

Free at own leisure until time transfer to airport by driver only (without tour guide). Upon arrival check-in by own.

(Only 1 time airport transfer out service only at 12:00pm , meet at hotel lobby)



第五天 : 首尔 → 吉隆坡

自由活动至集合时间, 司机 (不含导游) 送往仁川国际机场. 抵达后自理办理出境手续.

(只限一趟送机时间表 : 中午12:00pm 从酒店集合后出发)

Departure Date (Every TUE / THU / SAT) Valid till: 01/12/2018 - 28/02/2019	ADULT TWIN	ADULT SINGLE	CHILD TWIN	CHILD WITH BED	CHILD NO BED	TIPPING (Collect in Malaysia)
Dec'18 – 01, 04, 06, 08, 11, 13, 15, 18, *20, *22, *25, *27, *30	MANDARIN SPEAKING GUIDE : TOUR CODE: 5KOS-SKI					
Jan'19 – 01, 03, 05, 08, 10, 12, 15, 17, 19, 22, 24, 26, 29, *31	RM 1368.00	RM 2018.00	RM 1368.00	RM 1368.00	RM 1028.00	RM 140.00
Feb'19 – *02, *05, 07, 09, 12, 14, 16, 19, 21, 23, 26, 28	ENGLISH SPEAKING GUIDE : TOUR CODE: 5KOS-ENG-SKI					
	RM 1898.00	RM 2548.00	RM 1898.00	RM 1898.00	RM 1448.00	RM 140.00
* Winter School Holiday (20/12 – 31/12/2018) surcharge +RM 138 per person * Chinese New Year (31/01 – 05/02/2019) surcharge +RM 138 per person Hotel Extension or Pre-stay at Incheon or Seoul area (without breakfast & without IN & OUT airport transfer) Seoul Hotel : Eulji-ro Co-Op Residence or similar 01/12/2018 – 28/02/2019 : Twin Room – RM 388.00 per room per night / Triple Room – RM 518.00 per room per night ** High season surcharge (21/12 – 31/12/2018 & 01/02 – 06/02/2019) +RM 98 per room per night ----- Incheon Hotel : Air Relax Hotel / Secret Hotel / Diamond Hotel or similar 01/12/2018 – 28/02/2019 : Twin Room – RM 338.00 per room per night / Triple Room – RM 428.00 per room per night ** High season surcharge (22/12 – 31/12/2018 & 01/02 – 06/02/2019) +RM 118 per room per night						
Airport Transfer rate for guest early arrival or extend stay Airport Transfer (Between Incheon Airport & Seoul area hotel) : +RM 148.00 per person per way (Minimum 2 paxs, 24 months child same rate & Below 24 months for free) Airport Transfer (Between Incheon Airport & Incheon area hotel): +RM 148.00 per person per way (Minimum 2 paxs, 24 months child same rates & Below 24 months for free)						

1) All transport based on seat in coach 2) Itinerary is subject to the final discretion of flight schedule 3) Muslim meals will be served with Seafood, Vegetarian Food (Pork Free) 110718(2/2) (A20S10)

* Terms and Conditions apply * Cash term * Peak season surcharge applies * Price subject to change without prior notice

**Unit B-2-10, Plaza Damas 3, No.63,
Jalan Sri Hartamas 1, Taman Sri Hartamas,
50480 Kuala Lumpur**
 Fax : +603-6200 1811
 Website : www.summitholidays.com.my
 Email : enquiries@summitholidays.com.my
 f summitholidays.com.my
 ☎ +603-6200 1800



SUMMIT HOLIDAYS
Beyond Travel Expectations

(84929-D) (KKKP 0113)